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Aanwezig  
Voorzitter H. van Bogget (SV) 
De leden  Joost van Beek (D66), Har Beurskens (SV), Gerry Teeuwen (RO), Roy 

Coolen (SV), Michel Graef (SV), Stan Backus (RO) Berry Hermans (RO), 
Leon van Kessel (PL), Maurice Schreurs (CDA) Peter van Melick, (CDA)  

Ad Thomassen (VVD) 
Portefeuillehouders A. Verhoeven, P. Verlinden, P Vogels  
Ambtelijke ondersteuning M. Slabbers, t.a.v. punt 5C 

J. van Aaken, directeur Bedrijfsvoering 
G. Janssen, senior beleidsmedewerker Financiën t.a.v. punt 5a 
M. van Heel, teamleider Financiën t.a.v. punt 5a 

P. Pasmans t.a.v. punt 6b 
Derden Mw. Monique Lemans - Cobben , Provincie Limburg 

Mw. Schins , Provincie Limburg 
Dhr. Paul van Mullekom, Veiligheidsregio Noord- en Midden-Limburg 
Dhr. Niels Boots, Veiligheidsregio Noord- en Midden-Limburg 
T. Hannen, Archiefinspecteur gemeente Roermond 

Publieke tribune 3 Personen  

Commissiegriffier J.P.T. Lommen  
 
01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 en heet iedereen van harte welkom. Mw. Bultman 
(RO) wordt vervangen door de heer S. Backus. De heer Thomassen woont deze periode voor de 
eerste keer de vergadering van de commissie bij.  

02 Vaststellen agenda 

De agenda wordt conform vastgesteld. 
De behandeling van het raadsvoorstel over het Reglement van Orde wordt van de agenda ge-
haald. Een op 16 september 2014 te houden raadsinformatiebijeenkomst over verstrekking 
van inlichtingen aan de raad en over de gewenste bestuurscultuur wordt afgewacht. Hierna zal 
een werkgroepje uit de raad voorstellen tot aanpassing van het reglement van orde doen. Het 
presidium wordt geadviseerd het voorstel niet te agenderen voor de komende raadsvergade-

ring. 
03 Vaststellen verslag vergadering 11 juni 2014 

Het verslag wordt conform vastgesteld. 

04 Spreekrecht niet-commissieleden 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

05 Presentaties en thema’s 
05a Verdiepingsonderzoek Provincie Limburg (Begroting) 

Mevrouw Lemans van de Provincie houdt een presentatie over de resultaten van het 
verdiepingsonderzoek van de begroting. Ze wordt daarbij ondersteund door Mw. Schins.De 
presentatie is bij dit agendapunt gevoegd.   
De decentralisaties zijn een risico omdat nog niet alle consequenties bekend zijn bij het 
vaststellen van de begroting. Het kan dus zijn dat dit achteraf leidt tot een niet sluitende 
begroting. De Provincie heeft voor dit probleem geenn oplossing, maar zal dit strak monitoren 
en in overleg met de gemeente oplosssingen aanbieden. 

Er mogen geen algemene taakstellingen worden opgenomen, maar ze hoeven ook niet 
minitieus te zijn omschreven. Een taaakstelling op domein is voldoende. 
De contacten tussen de gemeente en  de provincie verlopen goed. De nieuwe begroting zal te 
zijner tijd ook al als concept aan de provincie worden aangeboden. Deze hebben dan 
gelegenheid om zonodig hierop te reageren. 

05b Presentatie veiligheidsregio 

De heren van Mullekom (brandweer) en de heer Boots houden een presentatie die inmiddels 

op de dropbox is toegevoegd bij dit agendapunt. In 2015 wordt de eerste geharmoniseerde 
begroting (voor 2016 ) gepresenteerd en ter vaststelling aangeboden. De raden worden hierin 
ook betrokken.  
Gevraagd wordt naar de overlap die er is tussen taken die de veiligheidsregio met name op het 
vlak van de GGD uitvoert, en de Wmo taken van de gemeente. Deze overlap wordt niet ont-
kent, maar er is wel steeds meer afstemming tussen de partijen, bijvoorbeeld bij he gehan-

teerde uitgangspunt één gezin één plan, dat overlap zoveel mogelijk vermeden wordt.  De 
gemeenten zijn daarbij aan zet om de taken zo goed mogelijk weg te zetten. Daarnaast heeft 
de Veiligheidsregio enkele wettelijke taken.  
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Gevraagd wordt als de risico’s anders ingeschat worden , dit van invloed kan zijn op de begro-

ting. Geantwoord wordt dat het bestuur steeds de afweging maakt voor welk kwaliteitsniveau 
gekozen wordt. Ze worden hierin geadviseerd door de professionals. Wel wordt opgemerkt dat 
de rek er uit is. Daarnaast is risico inschatting en bepaling van kwaliteitsniveau afhankelijk van 
gebeurtenissen. Na de vuurwerkramp is er extra aandacht voor dit soort gebeurtenissen die 
budgetverhogend werken. Ook het verleggen van de aandacht van repressie naar preventie 

maakt dat er een andere risico inschatting komt. Of dit leidt naar minder slachtoffers, is moei-
lijk aan te geven. 
Gevraagd wordt naar de stand van zaken met betrekking tot de bescherming hoogwater. De 
heer van Mullekom zal dit uitzoeken en dit terugkoppelen.  
Er is geen indicatie dat de kosten voor de veiligheidsregio weer verhoogd worden. Er komen 
wel nieuwe taken bij waarvan nog niet duidelijk is of dit budgettair neutraal kan, maar de kos-

tenbeheersing heeft constant de aandacht. Het harmonisatietraject moet leiden tot een trans-
parante verdeling van de kosten en het maken van een verdeelsleutel tussen de deelnemende 
gemeenten. Er is dan een relatie aan te geven tussen de uitgaven en de gelden die hiervoor 
van Rijkswege inkomen. 
Een antwoord op de vraag over de autonome loonontwikkeling van 1,7% zal door de heer van 
Mullekom worden beantwoord. 

05c Archieftoezicht 

Door de Wet Revitalisering Generiek Toezicht is het toezicht op de uitvoering van de Archiefwet 
een gemeentelijke aangelegenheid geworden. De archiefinspecteur die daarbij voor onze ge-
meente werkzaamheden verricht, de heer Hannen heeft een verslag gemaakt van dit toezicht 
en daarbij is aangegeven waarin de gemeente nog niet voldoet. Hierop heeft de gemeente een 
verbeterplan gemaakt. Dit plan is inmiddels vastgesteld door het college en zal worden uitge-
voerd. Er zal jaarlijks een onderzoek plaatsvinden, en terugrapportage plaat hebben aan de 
gemeenteraad. 

De uitbesteding van de inkomende post aan de Risse, die de registratie samen met een com-
mercieel bedrijf uitvoeren wordt einde van het jaar geëvalueerd. Deze evaluatie zal ook ter 
kennis van de commissie worden gebracht.  
Voor wat betreft de andere wetgeving die onder de Wet Revitalisering Generiek Toezicht valt 
word door de portefeuillehouder opgemerkt dat wat we als gemeente doen wat we moeten 
doen, dat we de commissie laten zien wat we wel doen en wat we niet doen. Prioritering is 

nodig.    
06 Raadsvoorstellen  

06a Concept beleidsplan politie regionale eenheid Limburg 2015 – 2018 

De reorganisatie van de politie heeft naar mening van de commissie nog niet geleid tot meer 
blauw op straat. Volgens de portefeuillehouder is daar de achterstand op het gebied van auto-
matisering mede debet aan. De cijfers over hoeveel daadwerkelijke politiezorg er is zal aan de 
commissie worden toegezonden.   
De commissie acht het plan rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 9 september 2014  

06b 
 

Samenwerking Midden – Limburg 

De commissie vraagt hoe de kwartiermaker en het regiobureau organisatorisch is ingebed. De 
kwartiermaker is vooralsnog het enige betaalde personeelslid. Deze komt in dienst van één 
gemeente, die dan ook een op te richten regiobureau zal bemensen. De kosten worden ge-
deeld door de deelnemende gemeenten. Het Provinciaal bestuur heeft zich teruggetrokken uit 
deze samenwerking. Als belangrijkste taak heeft de nieuwe samenwerkingsvorm de uitvoering 
van de nog niet gerealiseerde MIP 1 t/m 6 projecten. De gelden hiervoor (ook van de Provin-

cie) blijven tot 1 januari 2017 beschikbaar. De dan niet bestede gelden vloeien terug naar de 
gemeenten en de provincie. Met de nieuwe opzet willen de gemeenten ook marktpartijen warm 
maken voor cofinanciering. In het nieuwe voorstel wordt niet langer uitgegaan van een inge-
wikkelde structuur, maar van samenwerking op maat. Keyport 2020 krijgt in het geheel een 
belangrijke taak, maar is niet de enige partner.  
De commissie acht het plan rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 9 september 2014 

06c Verordening gegevensverstrekking basisregistratie Leudal 2014  

De verordening gegevensverstrekking basisadministratie is bedoeld om criteria te stellen voor 
de uitvoering waaraan aanvragers van persoonsgegevens moeten voldoen. De commissie acht 
het voorstel rijp voor bespreking in de raad, en stelt daarbij voor tot besluitvorming over te 
gaan bij hamerslag.   

06d Elektronisch berichtenverkeer 
Deze regeling maakt het mogelijk voor burgers om de digitale communicatie te gebruiken bij 
communicatie met de gemeente, waarbij bijvoorbeeld e-mail gelijk gesteld is aan correspon-

dentie per brief. Gevraagd wordt om na te zien of WOB verzoeken uitgesloten kunnen worden 
om om die wijze de oneigenlijke verzoeken te weren. De portefeuillehouder zegt toe dit na te 
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gaan. De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raad, en stelt daarbij voor tot 

besluitvorming over te gaan bij hamerslag.   

06e Reglement van Orde raadsvergaderingen 2014 
De bespreking van dit voorstel is bij de vaststelling van de conceptagenda uitgesteld (zie bij 
agendapunt 2)  

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 

Er waren geen stukken doorgezonden vanuit de gemeenteraad 
08 Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking 

Er waren geen ingekomen stukken voor de commissie 
09 Stand van Zaken 

09a Vitaal Leudal, Stand van zaken 
Er wordt een korte toelichting gegeven over de stand van zaken door Mw. Van Aaken. De toe-
lichting is als presentatie bijgevoegd bij de stukken. Er is in de afgelopen maanden door diver-

se medewerkers een talentenscan gedaan, om te zien waar hun sterke kanten liggen die hen 
helpen bij een juiste plaatsing in het plaatsingsproces. 
De werving voor en selectie van een nieuwe gemeentesecretaris is inmiddels gestart.  

09b Openstaande actiepunten 

Er zijn geen openstaande actiepunten meer. Actiepunten voortvloeiend uit deze vergadering 
zullen zo nodig worden toegevoegd. 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen  
Er zijn geen mededelingen 

10b Rondvraag 
Er is een vergunning verleend voor een dansmiddag in gemeenschapshuis de Haammaeker 
tijdens de kermisdagen in Neer. Is deze vergunning niet in strijd met de beleidsregels voor 

paracommercie verleend. De portefeuillehouder zal dit onderzoeken.  
10c Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.20 uur onder dankzegging voor de geleverde inbreng. 

 


